
فوفانا؛ گران ترین مدافع جهان
انتقال وسلی فوفانا از لسترسیتی به چلسی نهایی شد. 
به گزارش اس��کای، انتقال وسلی فوفانا از لسترسیتی به 
چلسی نهایی شد. مبلغ انتقال ۹۰ میلیون یورو است تا 
ولخرجی های چلسی در نقل و انتقالات ادامه داشته باشد. 
این انتقال باعث می شود مدافع فرانسوی گران ترین مدافع 
جهان شود. مدافع میانی ۲۱ ساله که در حال حاضر پیراهن 
لسترسیتی را بر تن می کند با چلسی به توافق نهایی رسید 
و باید از حالا او را گران ترین مدافع جهان دانست. پیش 
از ای��ن هری مگوایر گران ترین مدافع جهان بود. مگوایر 
۲۹ ساله که سال ۲۰۱۹ به منچستریونایتد پیوست ۸۷ 
میلیون یورو از شیاطین سرخ دریافت کرد و حالا فوفانا 
با ۹۰ میلیون یورو در صدر قرار گرفته است. نکته جالب 
اینکه مگوایر نیز مانند فوفانا از لسترسیتی به تیمی دیگر 
پیوست و رکورد زد. چلسی و لستر بعد از چند هفته مذاکره 
فشرده در نهایت بر سر این انتقال به توافق رسیدند، البته 
جزئیات نهایی هنوز مشخص نیست. آبی ها پیش از این ۳ 
بار خواستار به خدمت گرفتن او شده بودند ولی لسترسیتی 
هر ۳ پیشنهاد را رد کرد. با توجه به تجربه نسبتا محدود 
فوفانا در لیگ برتر تا اینجای کار، هزینه این انتقال را باید 
به عنوان یک شگفتی تلقی کرد. این بازیکن فرانسوی که 
سال ۲۰۲۰ از سنت اتین به لیگ برتر انگلیس پیوست، تنها 
۳۷ بازی در لیگ برای باشگاه فعلی خود انجام داده است. 

رقیب آمریکایی ساروی
به »کشتی کج« رو آورد

فرنگی کار تیم  ملی کشتی آمریکا در تصمیمی از پایان 
دوران کش��تی خود و پیوستن به سازمان WWE خبر 
داد. به گزارش اس��پورتال، »جی آنگلو هانکوک« دارنده 
م��دال برن��ز وزن ۹۷ کیلوگرم جهان در س��ال ۲۰۲۱ و 
عضو تیم ملی کشتی فرنگی آمریکا و رقیب محمد هادی 
ساروی، ملی پوش کشورمان کناره گیری اش از تیم  ملی را 
اعلام کرد و به این ترتیب »برکستون آموس« که نفر دوم 
انتخابی کشتی فرنگی آمریکا در این وزن بود، به جای او 
در رقابت های جهانی بلگراد حضور خواهد داشت. این خبر 
طرفداران کشتی ایالات متحده را شوکه کرد اما با توجه به 
کمبود بودجه کشتی فرنگی در آمریکا این اجتناب ناپذیر 
بود. به این ترتیب او مانند »گیبل استیوسون« دارنده طلای 
المپیک توکیو به WWE خواهد رفت و باید مدتی تمرین 
کند تا با این سازمان قرارداد امضا کند. هانکوک یکی از 
بهترین کشتی گیران فرنگی ایالات متحده در سال های 

اخیر بود و تنها ۲۵ سال دارد. 

برنامه جالب کاسیمیرو
برای فرار از کارت قرمز در لیگ برتر

کاسیمیرو از مسؤولان باشگاه منچستریونایتد اطلاعات 
تمام داوران لیگ برتر را درخواست کرده و دوست دارد در 

لیگ برتر نیز مثل لالیگا کارت قرمز نگیرد. 
کاسیمیرو سبک فوتبالش خشن است ولی جالب اینکه 
او هرگ��ز در دوران حضورش در رئال مادرید کارت قرمز 
نگرف��ت. او بارها بازی های رئال را به دلیل ۵ کارته بودن 
از دست داد ولی هیچ وقت در جریان بازی اخراج نشد. 

س��ایت اتلتیک نوشت کاسیمیرو از مسؤولان باشگاه 
منچستریونایتد اطلاعات تمام داوران لیگ برتر انگلیس را 
خواسته است. نام آنها، زادگاه شان، لقب شان، اینکه به غیر 
از داوری به کار دیگری هم مشغول هستند یا خیر و سبک 
داوری شان مواردی است که ستاره برزیلی قصد اطلاع از 
آنها را دارد. اتلتیک همچنین نوشته است کاسیمیرو چندان 
به زبان انگلیسی مسلط نیست ولی چند سال پیش در رئال 
روش ارتباط با داوران به زبان انگلیسی را یاد گرفته و در 
لیگ قهرمانان هیچ مشکلی برای صحبت با داوران نداشت. 
اما فراتر از هر چیز، کاسیمیرو داشتن حداکثر اطلاعات 
از داوران را نش��انه احترام به آنها می داند. او معتقد است 
با این روش جالب می تواند برای تیمش در زمین برتری 
ایجاد کند. کاسیمیرو در پستی بازی می کند که در آن 
نیاز است با داوران زیاد صحبت شود و البته احتمال اینکه 
کارت بگیرد نیز بیشتر است، بنابراین برای او مهم است که 
داوران حرف هایش را بدرستی متوجه شوند و در صورت 
لزوم بتواند با آنها به بهترین شکل ارتباط برقرار کند. باید 
دید کاسیمیرو در منچستریونایتد نیز از کارت قرمز دور 

خواهد ماند یا خیر. 

اتهام بزرگ عربستان به والیبال ایران

رئیس کاروان تیم  ملی جوانان والیبال عربس��تان بعد 
از شکس��ت برابر ایران در رقابت های آس��یایی، ایران را به 
استفاده از بازیکنان صغرسن متهم کرد. به گزارش سایت 
عربی کوره، تیم  ملی والیبال جوانان عربستان در رقابت های 
آس��یا با نتیجه ۳ بر صفر برابر ایران شکست خورد. رئیس 
کاروان تیم ملی جوانان والیبال عربستان بعد از شکست برابر 
ایران در این رقابت ها، ایران را به استفاده از بازیکنان با سن 
و س��ال غیرقانونی متهم کرد. باسم مننقل گفت: »مشکل 
بزرگی در رابطه با سن و سال بازیکنان وجود داشت. معلوم 
بود بعضی از بازیکنان ایران تقریبا ۳۰ س��ال سن داشتند. 
م��ن با ناظر ب��ازی در این زمینه صحبت کردم و او به من 
اعلام کرد با رئیس کمیته مسابقات صحبت و شکایت خود 
را تقدیم بالاترین نهاد کنم تا عدالت اجرا ش��ود«. او ادامه 
داد: »نباید تنها به مدارکی که تیم ها ارائه می دهند اعتماد 
ش��ود. آزمایش هایی وجود دارد که در ۲ س��اعت نتیجه را 
اعلام می کند. باید از این آزمایش ها گرفته ش��ود، چرا که 
ایران سابقه چنین تخلفاتی را دارد. کشورهای زیادی مثل 
اسپانیا و مراکش درباره نقض قانون توسط ایران در رابطه 
با سن و سال بازیکنان شکایت کرده اند. ما به خود اطمینان 
داریم و اصلا سکوت نخواهیم کرد. در حال ارائه مستندات 

لازم برای ارائه شکایت خود هستیم«.

اخبار

ورزشی
فیفا تعلیق فوتبال هند را برداشت

فیفا تعلیق اعمال شده بر فدراسیون فوتبال هند را لغو کرد. نهاد اصلی هدایت کننده فوتبال جهان روز جمعه اعلام کرد تعلیق 
فدراسیون فوتبال هند )AIFF( را که اوایل ماه جاری به دلیل نفوذ غیرقانونی شخص ثالث اعمال شده بود، لغو کرده است. 
لغو این تعلیق همچنین به معنای انجام جام جهانی زیر ۱۷ سال زنان است که قرار است اکتبر در هند برگزار شود. 

مارات��ن برگزاری انتخاب��ات کمیته ملی 
المپیک که از چند ماه پیش شروع شده با 
همه کش و قوس هایش به خط پایان رسید تا رئیس ۴ سال آینده 
از بین ۴ گزینه انتخاب شود؛ رئیسی که تا حدودی مشخص 
اس��ت. مهم ترین مجمع انتخابات ورزش کشور امروز یکشنبه 
تشکیل می شود تا به واسطه آرای اعضای حاضر در آن، تکلیف 
اعضای هیأت رئیسه و هیأت اجرایی کمیته ملی المپیک برای 

۴ سال آینده مشخص شود. 
این انتخابات در ش��رایطی برگزار می شود که طی ماه های 
گذشته مساله پیچیده و بغرنج ورزش کشور شده بود، چراکه 
هر بار زمانی برای برگزاری انتخابات تعیین شد، یک عذر و بهانه 
مانع برگزاری آن در موعد مقرر شد. حتی برای آخرین تاریخ 
مصوب )۶ ش��هریورماه( هم »از این ستون به آن ستون« های 
زیادی شد تا تعویق دوباره به »فرج« برسد اما در نهایت افرادی 
که خود عامل تمام دلایل و توجیهات برای تأخیر در برگزاری 

انتخابات بودند، تسلیم برگزاری آن شدند. 
ابتدا قرار بود انتخابات کمیته ملی المپیک نیمه اول بهمن ماه 
سال گذشته برگزار شود اما برگزار نشدن انتخابات تعدادی از 
فدراس��یون های المپیکی آن را به ۱۷ اسفندماه موکول کرد. 
در این فاصله عدم ورود بموقع هیأت اجرایی کمیته به بحث 
آیین نامه و نی��ازی که به تاییدیه مجمع و کمیته بین المللی 
المپیک )IOC( برای آن وجود داش��ت، انتخابات را باز هم به 

تعویق انداخت. بدین ترتیب در 
مجمع فوق العاده سوم خردادماه 
که لغو بازی های آسیایی بهانه 
تشکیل آن شد، ۶ شهریورماه به 
عنوان زمان جدید برای برگزاری 
انتخابات کمیته ملی المپیک 
مشخص شد. بعد از تعیین این 
زمان، اقدامات لازم برای تشکیل 
مجمع انتخاباتی در این زمان 

مقرر مانند تش��کیل ستاد انتخابات، تعیین زمان نام نویسی از 
کاندیداها، ارسال دعوت نامه به اعضای مجمع، پیگیری ثبت نام و 
تأیید صلاحیت ها نامزدها و... انجام شد اما در عین حال اقداماتی 
هم انجام نشد که نتیجه آن می توانست دستاویز جدیدی برای 
لغو دوباره انتخابات شود اما برگزاری نشست های محرمانه میان 
افرادی که در انتخابات کمیته ملی المپیک ذی نفع هس��تند، 
پیش بینی ها برای تعویق دوباره این انتخابات را به حداقل ممکن 
رساند به طوری که در واپسین روزها چرخش مصلحتی به سمت 
برگزاری انتخابات شد. خبرگزاری مهر در این باره خبر داد دقیقا 
بعد از این تغییر زاویه و تاکید بر برگزاری انتخابات بود که مجمع 
فوق العاده فدراسیون بدمینتون رأی به ادامه حضور محمدرضا 
پوریا به عنوان رئیس تا بعد از انتخابات کمیته ملی المپیک داد 
تا از این حیث خللی در ترکیب مجمع و اعضای المپیکی آن 

ایجاد نشود. بعد از آن هم اعلام 
عمومی و رسمی فهرست اسامی 
کاندیداه��ای تأیید صلاحیت 
ش��ده برای حض��ور در مجمع 
انتخاباتی تی��ر نهایی بود برای 
تاکی��د بر برگ��زاری انتخابات، 
اگرچه با ۳ روز تأخیر نسبت به 
زمان مورد تاکید در آیین نامه 
اجرایی انتخابات انجام شد. البته 
در این اعلان عمومی هم رگه هایی از شیطنت دیده می شد که 
حتی به نامه تهدیدآمیز یکی از کاندیداهای ریاست هم منجر 
ش��د. دقیقا بعد از این نامه و تغییرات اعمال شده در فهرست 
کاندیداها - به واسطه اضافه شدن نام مهدی علی نژاد و مجید 
شایسته به عنوان کاندیدای ریاست- بود که مهم ترین رأی گیری 
در انتخابات امروز را به دوقطبی بودن نزدیک تر کرد تا قیام و 
صلوات. پنجاه و یکمین مجمع کمیته ملی المپیک از س��اعت 
۱۴ امروز یکشنبه با حضور وزیر ورزش در محل آکادمی ملی 
المپیک برگزار می شود. نخستین و مهم ترین رأی گیری در این 
مجمع برای تعیین رئیس انجام می شود. فرد منتخب یازدهمین 
رئیس کمیته بعد از پیروزی انقلاب اسلامی به حساب می آید. 
از سال ۱۳۵۸ تا به امروز ۱۰ نفر ریاست کمیته ملی المپیک را 
عهده دار بودند که در میان آنها سید مصطفی هاشمی طبا ۳ دوره 

متصدی بوده است. در مجمع انتخاباتی رأی گیری برای انتخاب 
رئیس، ۲ نایب رئیس و ۷ عضو هیأت اجرایی انجام خواهد شد. 

اسامی کاندیداها به این شرح است: ■
ریاست

محمود خس��روی وفا، فضل الله باقرزاده، مهدی علی نژاد و 
مجید شایسته

نایب رئیسی
فض��ل الله باقرزاده، غلامرضا نوروزی، مجید کیهانی، مهین 
فرهادی زاد، عباس اورسجی، حسن رنگرز، مهرعلی باران چشمه، 

کیکاوس سعیدی
هیأت اجرایی

محمدرض��ا پوری��ا، آرش میراس��ماعیلی، غلامرض��ا 
شعبانی بهار، مهرداد  علی قارداشی، عباس نظریان، مهدی 
گودرزی، علیرضا س��هرابیان، علیرضا پاکدل، محمدرضا 
داورزن��ی، داوود عزی��زی، مجی��د هنرج��و، عبدالمهدی 
نصیرزاده، مرتضی قربانی، محسن رضوانی، حمید عزیزی، 

محمد علیپور، جواد داوری، بهداد سلیمی
۳۱ نفر برای حضور در انتخابات کمیته ملی المپیک نام نویسی 
کرده بودند اما از میان آنها اسامی هاشم اسکندری، هادی ساعی 

و بهرام قدیمی در فهرست نهایی کاندیداها نیست. 
بهداد سلیمی، نماینده کمیسیون ورزشکاران است که برای 

عضویت در هیأت اجرایی معرفی شده است. 

امروز انتخابات کمیته ملی المپیک برگزار می شود

ونمایی از  رئیس جدید ر
گزارش

مهدی تقوی: پرسپولیس سرانجام در سومین بازی در لیگ برتر 
بیست و دوم طعم برد را چشید، آن هم در ورزشگاه اراک و مقابل 
آلومینیوم این ش��هر؛ زمینی که پیش تر در ۲ فصل گذشته ۲ 
باخت را در آن تجربه کرده بود. حالا بین هواداران این تیم این 
پرسش به وجود آمده: آیا می شود به این مجموعه امید داشت؟ 
»لیگ ایران دش��وار و پرفشار است و نمی توانیم هر بازی ۳ یا 
۴ گل بزنیم«؛ همین ۲ جمله کافی است تا رویکرد یحیی درباره 
فصل جدید را نمایان کند. پرسپولیس هوادارانش را نگران کرده؛ 
حتی در ش��بی که آنها به پیروزی می رسند، کافی است نگاهی 
ب��ه گروه های هواداری بیندازید تا دریابید تقریبا هیچ اطمینانی 
از بازی ه��ای آینده وجود ندارد. اینکه چرا تیم موقعیت کمتری 
می سازد، نمایش تهاجمی ندارد و حداقل گل را به ثمر می رساند، 
پرسش هایی است که به کرات مطرح می شود و البته شاید دسته 
مقابل امکان اقناع گروه بزرگ منتقدان را هم نداشته باشند. پاسخ 
اینکه نمایش پرسپولیس زیبایی بصری برای تماشاگران دارد یا خیر، 
به نظر چندان راحت نیست. در بین طرفداران فوتبال کم نیستند 
آنهایی که به نمایش منطقی و منظم علاقه مندند و تیمی را ترجیح 
می دهند که استحکام بیشتر در دفاع و فرصت طلبی حداکثری در 
خط حمله را داشته باشد اما از آن طرف به نظر، صدای گروهی 
که به تیم هجومی و موقعیت ساز که شاید توجه کمتری به دفاع 
داشته باشد علاقه دارند، بلندتر است و حتی صدای شان به گوش 
سرمربی تیم هم رسیده است. پس او تلاش می کند برای طرفداران 

تیمش تبیین کند در فصل جدید به دنبال چیست. 
آرام و با حوصله ■

در اتاق محقر نشست مطبوعاتی ورزشگاه امام خمینی اراک، 
خبرنگاران زیادی برای پوش��ش حرف های سرمربی پرسپولیس 
حضور دارند و هر یک می خواهند از فرصتی که برای شان پیش 

آمده استفاده کنند و از سرمربی پرسپولیس سوال بپرسند. 
بیش��تر سوالات سمت و س��وی انتقادی دارد و خبرنگاران با 
لحنی صریح، س��رمربی پرسپولیس را هدف می گیرند اما یحیی 
آرام نشسته و با حوصله و محترمانه جواب می دهد. این شاید وجه 
اصلاح شده سرمربی پرسپولیس باشد که نگاه بهتری به منتقدان 

پیدا کرده است. 
»اینکه در هر بازی چند گل بزنیم، شاید انتظار زیاد درستی 
نباشد. ضمن اینکه ما ۳ بازی کردیم و حداقل موقعیت را به حریف 
دادیم. از نظر ساختار دفاعی خیلی بهتر شده ایم و نفراتی که در 
دفاع و دروازه جذب کردیم، نشان دادند وظایف شان را خوب انجام 

می دهند. این یک پوئن مثبت برای ما است«.
این شاید مهم ترین بخش حرف های سرمربی پرسپولیس باشد 
که یک نکته مستتر دارد؛ پرسپولیس این فصل بیش از آنکه روی 
خط حمله پرستاره بنا شده باشد، روی دفاعی مستحکم و مطمئن 
ساخته شده است، بنابراین نمایش های اینچنینی بیشتری از سوی 
تیم یحیی گل محمدی - که خودش هم مدافع قابل بود - دیده 

خواهد شد. 
ستاره ای به نام مهدی ترابی ■

زمان��ی که پورحمیدی ت��وپ را بلند به زمین پرس��پولیس 
می فرستاد، شاید فکرش را هم نمی کرد ۳۰ ثانیه بعد دروازه اش را 
باز شده خواهد دید اما برای پرسپولیس این شبیه یک کار روزانه بود. 
»پاس با ضربه سر با چشمان باز، کنترل توپ و پاس به مهاجم؛ 
راه بسته است؟ بازگرداندن توپ به عقب زمین و امتحان از جناح 

چپ و موقعیتی که تبدیل به گل ش��د«. یک کار همیشگی که 
بالاخره بعد از ۳ بازی جواب داد و پرسپولیس را به گل رساند. 

برای پاس ترابی می شود هزار صفت مثبت ردیف کرد اما سوال 
مهم تر؛ سرلک آنجا چه می کرد؟ بازیکنی که ضربه سر اول را  زده 
بود، ناگهان چگونه به محوطه جریمه رس��ید و ضربه آخر را زد؟ 
تیم یحی��ی در عین حال که نمایش منظمی دارد، به بی نظمی 

اینچنینی تظاهر خواهد کرد. 
صفر عدد بزرگی است! ■

»پورعلی گنجی مجوز بازی ندارد؛ فرجی جایگزین می ش��ود. 
اسماعیلی فر آسیب می بیند؛ سیامک مهره جانشین است. فرجی 
مصدوم می ش��ود؛ حنانوف ج��ای او را می گیرد«. اینها تغییراتی 
هستند که می توانند بهانه یا توجیه یک شکست و ناکامی باشند 
اما پرسپولیس امسال، پوست  کلفت تر از تیمی است که همیشه 

دیده ایم. 
پرسپولیس در تاریخش تنها ۳ بار هفته سوم را بدون گل خورده 
س��پری کرده بود؛ حالا چهارمین بار است. ۲ مورد آخر با چنین 
عملکردی، منجر به قهرمانی شد و حالا این خط دفاعی، زنگ خطر 
را برای ساپینتو و مورایس به صدا درمی آورد. کنایه آمیز خواهد بود 
اگر مربیان میلیون دلاری و میلیون یورویی، مغلوب سرمربی داخلی 

پرسپولیس شوند. 
آخرین باری که پرسپولیس ۳ کلین شیت متوالی را ثبت کرد، 
۲۷۰ روز پیش بود. حالا ۲ بازی در خانه، بهترین فرصت اس��ت 
که پرسپولیس به بهترین خط دفاعی تاریخش تبدیل شود؛ تیمی 
که تمرین می کند زهردارتر، فرصت طلب تر و بی رحم تر از همیشه 
باش��د؛ این ۳ ویژگی مکمل خط دفاع مطمئن برای کسب جام 

قهرمانی است. 
مشت و فریاد ■

پیروزی نخست به دست آمد اما یحیی خوب می داند این بردها 
جشنی نخواهد داشت. این پیروزی تنها یک نقطه روشن بود تا او 
کمی از فشار خارج شود. حالا که طلسم پیروزی در اراک شکسته، 
او چند ماموریت دیگر هم دارد: بازی گرفتن بهتر از ستاره های خط 
میانی، حفظ موقعیت خط دفاعی و آمادگی لوکادیا برای خط حمله. 
برای یحیی ناراحت کننده خواهد بود اگر مهاجم ۸۰ هزار دلاری و 
تاجیک صنعت نفت آبادان، در مقابل ستاره میلیون دلاری تیمش 

در دومین بازی، دومین گل را هم بزند. 
اگر پرسپولیس آنطور که سرمربی اش می گوید، قصد قهرمانی 
دارد، باید به پیروزی عادت کند. به برد، برد و برد؛ نتیجه ای که اگر 
۳ هفته متوالی به دست بیاید، تازه پرسپولیس را صاحب متوسط 

امتیازی تیم قهرمان خواهد کرد. 
با فولاد ها و نکونام ها چه می کنید؟ ■

یک سوال مهم: اگر تیمی آمد که به هر قیمتی یک امتیاز از شما 
بگیرد، چه برنامه ای خواهید داشت که به دروازه اش نزدیک شوید، 
موقعیت بسازید و گل بزنید؟ هیچ بعید نیست تیم های لیگ برتری 
مثل فولاد به آب و آتش بزنند تا پرسپولیس را متوقف کنند اما سوال 
اصلی این است: آیا تیم یحیی طور دیگری هم می تواند بازی کند؟ 
برخی تصور می کنند یحیی سبک واحدی دارد و تصور می کند یک 
استراتژی مشخص را باید در تمام مسابقات بر تمام حریفان غالب 
کند. این بزرگ ترین چالش یحیی گل محمدی خواهد بود اما اگر 
تیمی با این همه ستاره هجومی نتواند چنین کاری را بخوبی انجام 
دهد، علامت سوال بزرگی را روی ادعای قهرمانی اش خواهد دید. 

پرسش های بی پاسخ بعد از نخستین برد پرسپولیس در لیگ برتر

همچنان نگران کننده
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ساری این است

بعد از به بن بست رسیدن تلاش ها برای حضور کاوه رضایی در 
استقلال، مدیران پرسپولیس با مدیربرنامه این بازیکن مذاکراتی 
کوتاه داش��تند. س��اعاتی پیش از دیدار این هفته پرسپولیس 
مقابل آلومینیوم در اراک، مدیربرنامه کاوه رضایی در جلسه ای 

با مدیران پرسپولیس حضور یافت 
و ش��رایط این انتقال احتمالی را 
مورد بررسی قرار داد. در شرایطی 
که بعد از ج��ذب یورگن لوکادیا، 
باشگاه پرسپولیس طبق نظر یحیی 
گل محم��دی ب��رای تقویت خط 
هجومی به دنبال مهاجم دیگری 
نیز هست، آنها مذاکراتی را با کاوه 
رضایی برای انتقال به پرسپولیس 
داشتند. کاوه رضایی که بعد از چند 

فصل حضور در فوتبال بلژیک در این فصل عزم بازگشت به لیگ 
برتر را داشته، با بن بست در انتقال به استقلال مواجه شده است. 
پر بودن لیست استقلال باعث شده به احتمال نزدیک به یقین 
این انتقال تا نیم فصل نهایی نشود. کاوه رضایی که به امید حضور 
در جام جهانی و نمایشی موفق در لیگ برتر ایران قصد بازگشت 
به اس��تقلال را داشت، اکنون باید در فرصت باقیمانده تصمیم 
مهمی اتخاذ کند و فرصت را بیش از این از دست ندهد. رضایی 

که پیش از این نیز در آستانه انتقال به پرسپولیس از ذوب آهن 
قرار داش��ت، با تغییر مس��یر به استقلال، با پیراهن شماره ۱۰ 
آبی پوش��ان سابقه گلزنی در داربی را نیز به کارنامه خود اضافه 
کرد. او در ادامه مسیر فوتبالی اش راهی اروپا شد و اکنون امیدوار 
به حضوری موفق در فوتبال ایران 
اس��ت اما شرایط استقلال او را در 
این هدف با مش��کل مواجه کرده 
است. یحیی گل محمدی، سرمربی 
پرسپولیس نیز به این انتقال )حضور 
کاوه رضایی در جمع سرخپوشان( 
رضایت داده و بدش نمی آید شاگرد 
سابقش در ذوب آهن را در کنار خود 
داشته باشد. با این حال نخستین 
جلسه طرفین با حضور مدیربرنامه 
کاوه رضایی در پرسپولیس بی نتیجه ماند و باید دید در ادامه چه 
شرایطی رخ خواهد داد. پرسپولیس البته به صورت موازی انتقال 
شیخ دیاباته به این باشگاه را هم دنبال می کند و همه چیز مهیای 
انتقال است. این مهاجم اهل مالی در آستانه تصمیم نهایی خود 
قرار دارد و باید دید در نهایت، مهاجم بعدی پرسپولیس، از بین 
کاوه رضایی و شیخ دیاباته کدام خواهد بود یا اینکه اصلا تصمیم 

دیگری گرفته خواهد شد. 

جلسه مدیران پرسپولیس با کاوه رضایی


